
O delu izvršnega sveta, upravnih organov,
spremembi srednjeročnega plana

Delegati, ki so se tokrat zbrali na skupnem zasedanjn
so najprej poslušali poročilo o delu izvršnega sveta in
upravnih organov. Izvršni svet je v lanskem letu imel 48
sej s 584 točkami dnevnega reda, največ izmed njih kar
123 pa jih je bilo namenjenih področju nrejanja prosto-
ra. Kol je v uvodu povcdal Borut Mišica, je tudi sicer
temu področju namenjenih največ prizadevanj izvršnega
sveta, pa bodisi glede na izvrševanje dolgoročnega in
srednjeročnega razvojnega programa kot tudi na spre-
membe obsežne spremenjene zakonodaje. Slednja nare-
kuje kar sprejem vrste novih proslorsko ureditvenih in
izvedbcnih aktov. Obsežnejši sklop prizadevanj je izvršni
svel namenjal tudi razreševanju sc vedno pereče komu-
nalne problematike, pridobivanju in oprtmljanju indu-
strijskih in obrtnih con v cilju uresničevanja zaslavljene
občinske politike, da se skuša zagoloviti tudi tej Ijubljan-
ski občini - primerjajoč ostale — enakovrednejše pogoje
dela in življenja. Mnogo naporov je bilo storjenih tudi za
boljši položaj organizacij združenega dela, pri čemer pa
še vedno ostaja v ospredju vprašanje nepopolnosti in
nekvalilctnosti planiranja v samera združenem delu. Za-
lorej bo lo problematiko izvršni svet v kratkem ponudil
skupščini v obravnavo.

Delo občinskih upravnih organov se je sicer izboljšalo,
kar potrjuje tudi naprimer tale podatek, da je bilo po
stanju 31. decembra lani rešenih 18.383 zadev, prispelih
je bilo 17.634, za rešitev pa jih je ostalo 5378. Ceprav je

bilo v minulem letu sodobnejšemu načinu dela in boljši
opremljenosti namenjenih precej naporov, pa se kot
rdcča nit še vedno pojavlja problematika kadrov. Mnogi
dobri delavci odhajajo, kljub smelejši šlipendijski politiki
bo sicer moč pridobiti nove, a kaj ko je potrebno iskati
vzrok v razmeroma nestimulativni politiki nagrajevanja,
saj osebni dohodki v povprečju zaostajajo 15 do 20
odslotkov za gospodarstvom in ne kaže, da se bo kaj
kmalu spremcnilo na bolje.

V cilju boljšega sodelovanja z občani, so decembra lani
uvedli vsak prvi ponedeljek v mesecu dan odprtih vrat
občinske upravc. Zanimiva je ugotovitev, da večina
upravnih organov ne beleži večjega števila strank. Izjema
je le številčnejši obisk komiteja za urejanje prostora in
varstva okolja, kar potrjuje, da je na tem področju spričo
že omenjenih zakonodajnih sprememb in zapletcnih po-
stopkov polrebnih več neposrednejših stikov. Obe poro-
čili so delegati brez večjih pripomb sprejeli. Sprejeli so
tudi poročilo o izvajanju ureditvenih ukrcpov v DO
Študentski ccnter, predlog odloka o občinskem proraču-
nu za lctos, razpravljali pa so tudi o gradivu za skupščino
mesta Ljubljane.

Vsekakor velja omeniti še to, da so v razširiti dnevnega
reda delcgati sprejeli odlok o spremembah srednjeročne-
ga plana občine. Nujnost spremembe tega programa
narekuje gradnja ceste Bratstva in enotnosti, katere del
med južno obvoznico in Šmarjem-Sap poteka tudi v naši
občini in za katera bodo pripravljalna dela slekla že letos.


